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Jegyzőkönyv 

 
Készült: Bogács Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. november 11-én tartott 

nyilvános üléséről. 

 

Jelen voltak: Csendesné Farkas Edit polgármester, Csetneki László, Dr. Képes Ildikó Anna, Kiss 

Zoltán, Kocsis István, Péter Zoltán, Verhóczki György települési képviselők. 

 

Tanácskozási joggal jelen volt: Csetneki Ernőné jegyző 

                                                   Farkas Zoltán kisebbségi szószóló 

 

Jegyzőkönyvvezető: Berecz Andrea 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester köszöntötte a települési képviselőket, a meghívott vendégeket 

és a televízió előtt ülő nézőket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülése határozatképes, jelen 

van 7 fő. A jegyzőkönyv hitelesítésére Csetneki László és Dr. Képes Ildikó Anna települési 

képviselőket kérte fel. 

 

Az alakuló ülés óta történt fontosabb eseményekről az alábbiakban számolt be: 

- Lezajlott a záró ellenőrzés a Ravatalozó, Polgármesteri Hivatal, Fürdő parkoló és József A. 

utca felújítása kapcsán. 

- Megindult a kiviteli tervek készíttetése a Gulybán és Társa, a Sáth és Társa és a Kvadratúra 

Kft-vel a Fürdő felújítás pályázatához. 

- Elmondta, hogy látogatást tett az önkormányzat intézményeinél és a közcélú munkások 

munkáját is folyamatosan figyelemmel kísérte. 

- Részt vett a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi Társulás, az Eger Körzete Kistérségi 

Területfejlesztési Önkormányzati Társulás és az Egri Térségi TDM alakuló ülésein. 

- Az iskolában érintésvédelmi felülvizsgálat történt, amely megállapította, hogy szükséges az 

épület egy részének újra vezetékelése, ezeket a munkálatokat el is végezték. 

- Szerződést kötöttünk az Iskola és az Óvoda fűtési rendszerének üzemeltetésére az előző 

évekhez hasonlóan a Tűz-S Ker. Kft-vel. 

- Könyvvizsgálóval történt egyeztetés a telefonkártyákkal kapcsolatban, amely az 

önkormányzati dolgozók részére kedvezményes telefonbeszélgetést tesz lehetővé. A 250 db 

sim kártyát tartalmazó egység három nagy csoportra lett bontva, így a Fürdő és az Iskola 

dolgozóinak pénzügyei külön lesznek bonyolítva. Ennek kapcsán megtörtént a Pénzkezelési 

Szabályzat megfelelő részének módosítása is. 

- A Bükk-Mak Leader közösség tulajdonosi ülésén lehetőség nyílt megismerkedni olyan 

energetikai pályázatok lehetőségével, amelyek talán alapjai lehetnek a Fürdőben keletkező 

melegvíz energetikai hasznosításának. 

- Kétszer történt egyeztetés a Cserépi úti pincesor vállalkozóival a Márton-nap megrendezésével 

kapcsolatban. 

- Megtörtént a Mária-út megjelölése a Szomolya-Bogács-Cserépváralja útvonalon, ami a 

Máriacelltől Csíksomlyóig tartó nemzetközi zarándokút része. 

- A közcélú foglalkoztatásban résztvevők szerződései december 31-ig lettek meghosszabbítva. 

Előre láthatóan január 1-től az Út a munkához program megszűnik, és átalakul a 

közfoglalkoztatás rendszere. 

- A Bükkalja Kőkultúra projektről kétszer történt egyeztetés az elmúlt időszakban, amelyről a 

mai tanácskozáson még szó fog esni. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

Polgármester Asszony tájékoztatóját. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester javasolta, hogy az Indítványok, javaslatok napirendhez 

kapcsolódóan kerüljön tárgyalásra a Bükkalja Kőkultúra projektről szóló tájékoztató és kerüljön sor 

döntéshozatalra. 
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Az ülés napirendjére az alábbiak szerint tett javaslatot: 

NAPIREND: 

1.) Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

2.) Bizottságok tagjainak megválasztása, eskü tétele 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

3.) Rendelet-tervezet a települési képviselők kiesett jövedelmének megtérítéséről, tiszteletdíjáról, 

természetbeni juttatásáról és költségtérítéséről 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

4.) Javaslat a Fürdő területén lévő kabinsor lebontására 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

5.) Felhatalmazás tárulási ülésen való képviseletre 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

6.) Javaslat ünnepi fénydekoráció megújítására 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

7.) Verhóczki György települési képviselő kezdeményezése a kistérségi busz igénybevételére 

Előadó: Verhóczki György települési képviselő 

8.) Indítványok, javaslatok 

8.1 Burcsákné Papp Judit kérelme 

      Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

8.2 Nagyné Kotrás Judit kérelme 

      Előadó: Csetneki Ernőné jegyző 

8.3 Tájékoztató a Bükkalja Kőkultúra projektről 

      Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfogadta a 

napirendre tett javaslatot.   

 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA: 

 

1.) Javaslat a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy az SZMSZ módosítását az indokolja, hogy a 

Képviselő-testület új bizottsági szervezetet kíván felállítani, illetve a tanácskozási joggal meghívottak 

körét bővíteni szükséges a kisebbség szószólójával. Három bizottságot kíván felállítani az új 

Képviselő-testület saját tagjaiból és külsős tagokból. Ezek a következők: Pénzügyi és Ügyrendi 

Bizottság; Idegenforgalmi és Területfejlesztési Bizottság; Szociális, Oktatási, Ifjúsági és Sport 

Bizottság. Az előterjesztés tartalmazza a bizottságok megnevezését, feladataiknak leírását. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

rendeletet alkotta: 

 

 

 

Bogács Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

8/2010.(XI.22.) önkormányzati rendelete az önkormányzat Szervezeti és Működési 

Szabályzatának módosítására 

  (A rendelet szövege és mellékletei a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
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2.) Bizottságok tagjainak megválasztása, eskü tétele 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a Bizottságok tagjainak megválasztása zárt ülés 

keretén belül történik. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

 

77/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Zárt ülés elrendelése 

 

Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bizottságok tagjainak megválasztására 

zárt ülés tartását rendeli el. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester a Bizottságok tagjainak megválasztására szünetet rendelt el. 

A szünet után tovább folytatódott a nyilvános ülés. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester ismertette a megválasztott Bizottságok összetételét. Megkérte a 

Bizottságok nem települési képviselő tagjait az eskü letételére és az eskü okmányok aláírására. 

 

A megválasztott Bizottságok nem települési képviselői: 

Jankó Szabolcs, Kiss Andrea, Mizserné Kovács Erzsébet,Nagyné Márkus Eleonóra,Papp Dénes és 

Pusomai Zsolt  letették az esküt, majd aláírták az eskü okmányokat. (A nem települési képviselők által 

tett eskü szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

3.) Rendelet-tervezet a települési képviselők kiesett jövedelmének megtérítéséről, tiszteletdíjáról, 

természetbeni juttatásáról és költségtérítéséről 

Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a helyi önkormányzatokról szóló törvény 

alapján a települési képviselőt a testületi munkában való részvételhez szükséges időtartamra a 

munkahelyén fel kell menteni a munkavégzés alól, és az emiatt kiesett jövedelmét a Képviselő-testület 

téríti meg.  

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

rendeletet alkotta: 

 

Bogács Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2010.(XI.22.) önkormányzati rendelete a települési képviselők kiesett jövedelmének 

megtérítéséről, tiszteletdíjáról, természetbeni juttatásáról és költségtérítéséről 

  (A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Javaslat a Fürdő területén lévő kabinsor lebontására 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a Fürdő felújítására irányuló pályázat nem 

terjed ki a Fürdő területén lévő kabinsor korszerűsítésére. A korszerűsítés során a belső kép 

esztétikailag sokat fog javulni, ahol a jelenlegi állapotban lévő kabinsor rossz látványt nyújtana. A 

kabinsor több évtizede áll, kihasználtsága maximum 50%-os, a többi rész pedig olyan műszaki 
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állapotban van, hogy kiadni sem lehet. A Polgármester Asszony javasolta a kabinsor lebontását, 

amelyhez rendelkezésre állnak a közcélú munkások, a bontás során keletkezett törmeléket ingyenesen 

el tudnák helyezni, illetve a régi kabinok helyett újakat alakíthatnának ki a Fürdőt körülvevő kerítés 

mellett. 

 

Verhóczki György települési képviselő egyetértett azzal, hogy a kabinsort már rég le kellett volna 

bontani, de nem tartotta jónak azt, hogy ez a pályázattal egy időben történjen. Ismertette, hogy a 

kabinok az elmúlt évben lettek felújítva. Szerinte a kabinsor egy részét meg kellene addig tartani, amíg 

az új kabinok el nem készülnek. Véleménye szerint ezt még át kellene gondolni és jobban előkészíteni.  

Javasolta, hogy először kérjenek ajánlatokat és azok közül válasszák ki a legmegfelelőbbet, illetve 

amíg nincsenek meg az új tervek, addig ne döntsenek a régi kabinsor lebontásáról. 

 

Csetneki László település képviselő egyetértett a kabinsor lebontásával. Véleménye szerint a bontási 

munkát minél előbb el kell kezdeni. 

 

Dr. Képes Ildikó Anna települési képviselő is támogatta a kabinsor lebontását.  

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, azért lenne célszerű most elvégezni a kabinsor 

korszerűsítést is, mert 2010. december 31-ig még rendelkezésre állnak a közcélú munkások. Ha a 

munkálatokkal időben végeznének, akkor tavaszra helyre lehetne állítani a zöld területet. A keletkezett 

törmelékkel kapcsolatosan pedig csak az elszállításról kellene gondoskodni, az elhelyezésért nem 

kellene fizetni. 

 

Kocsis István települési képviselő elmondta, hogy először mindenképpen utána kell járni a 

lehetőségeknek, de ha most nem valósítják meg a kabinsor felújítását, akkor később sem tudják azt 

megtenni. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester szavazásra tette fel Verhóczki György települési képviselő 

módosító indítványát, mely szerint a kabinsor lebontásáról addig ne döntsenek, amíg az új kabinsor 

tervei el nem készültek. 

 

A Képviselő-testület 2 igen szavazattal, 5 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül elutasította 

Verhóczki György települési képviselő javaslatát. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

 

81/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Fürdő területén lévő kabinsor lebontása 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Fürdő tulajdonosa egyetért 

azzal, hogy a medencék mellett lévő kabinsor kerüljön elbontásra. 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, a bontási munkálatoknak a Bogácsi 

Termálfürdő Kft. ügyvezetőjének közreműködésével történő megszervezésére. 

3.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy kérjen ajánlatokat új kabinok 

tervezésére, és jóváhagyásra terjessze a Képviselő-testület elé. 

 

Felelős: polgármester, Termálfürdő Kft. ügyvezetője 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
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5.) Felhatalmazás Társulási ülésen való képviseletre 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi Társulás és 

az Eger Körzete Kistérségi Területfejlesztési Önkormányzati Társulás ülésein a polgármester 

helyettesítéséről szóló kérdésben a Képviselő-testület dönt. A Polgármester Asszony Péter Zoltán 

alpolgármestert jelölte a helyettesítésre. 

 

Verhóczki György települési képviselő arról kérdezett, hogy ez állandó vagy eseti helyettesítést 

jelent? Csak úgy tartja elfogadhatónak a határozati javaslatot, ha ez is meg van jelölve benne. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy eseti, csak akadályoztatása esetén történő 

helyettesítésről van szó. Kezdeményezte a határozati javaslat ezzel történő kiegészítését, majd 

szavazásra kérte fel a képviselőket. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 

 

82/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Megbízás Társulási üléseken való helyettesítésre 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megbízza a polgármester 

helyettesítésére - akadályoztatása esetén - Péter Zoltán alpolgármestert a Mezőkövesdi 

Többcélú Kistérségi Társulás és az Eger Körzete Kistérségi Területfejlesztési 

Önkormányzati Társulás ülésein. 

2.) A megbízás visszavonásig érvényes. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatosan 

 

6.) Javaslat ünnepi fénydekoráció megújítására 

     Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy a Noeldekor Kft pályázati lehetőséget hirdetett 

önkormányzatok számára ünnepi fénydekorációs kellékek beszerzésére. A pályázat 50 %-os 

támogatási intenzitású, ami hagyományos izzós, valamint LED technológiával készült fénydekorációs 

elemek beszerzésére irányul. A pályázat nem terjed ki a szerelési költségekre, amely még egyeztetés 

alatt áll Gomány János vállalkozóval, valamint az ÉMÁSZ területileg illetékes kirendeltségével. A 

kiküldött írásos előterjesztésben két variáció található a fénydekoráció megújítására, az első a 

hagyományos izzósorból álló, a második pedig a LED technológiával működtetett fénydekoráció 

költségeit tartalmazza. A szerelési költségre kb. 100-150 ezer Ft-ot kell számolni. 

 

Csetneki László települési képviselő a két alternatíva közül a hagyományos izzókat nem javasolná, 

szerinte a LED technológia költsége hamarabb megtérülne, üzemeltetése kevesebbe kerülne. 

 

Dr. Képes Ildikó Anna települési képviselő jó ötletnek tartja az egész falut végig díszítő égősort, ez 

az új falukép mindenképen előrelépésnek számítana. 

 

Kocsis István települési képviselő a LED technológiával működtetett égősort tartja megfelelőnek, 

takarékosabb, hosszú távon gazdaságosabb. 

 

Verhóczki György települési képviselő nem látja a végén kompletten az összeget. Nem tartja jó 

ötletnek az ünnepi fénydekorációra ennyi pénzt költeni, véleménye szerint most a változásokat inkább 
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a Strandon kellene megvalósítani. A meglévő égősorok mellé kevesebb fénydekoráció is elég lenne. 

Javaslata szerint a meglévő dekoráció kiegészítéseként a LED technológiával működtetett 

fénydekoráció felét kellene megvásárolni.  

 

Csendesné Farkas Edit polgármester szavazásra tette fel a Verhóczki György települési képviselő 

által javasolt módosítást. 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal, 4 ellenszavazattal, tartózkodás nélkül elutasította 

Verhóczki György települési képviselő javaslatát. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester szavazásra tette fel az eredeti határozati javaslatot. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 1 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 

 

83/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Ünnepi fénydekoráció beszerzése 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2010. évi költségvetése terhére – 

Egyéb központi támogatás, üdülőhelyi feladatok kiegészítő támogatása – LED 

technológiával működtetett ünnepi fénydekoráció beszerzésére 1.968.125 Ft-ot, szerelési 

költségre 150.000 Ft-ot biztosít. 

2.) A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban megjelölt összegen belül 

a fénydekoráció megrendelésére, és felszereltetésére. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatosan 

 

7.) Verhóczki György települési képviselő kezdeményezése a kistérségi busz igénybevételére 

Előadó: Verhóczki György települési képviselő 

 

Verhóczki György települési képviselő elmondta, hogy azoknak a gyerekeknek, akik Bogácsra járnak 

iskolába Bükkzsérc és Cserépfalu településekről, könnyebb lenne a bejárás, ha külön buszon 

közlekedhetnének. A kistérségi busz Cserépfalu és Bükkzsérc településről hordja az iskolás 

gyerekeket Mezőkövesdre. Javasolta lehetővé tenni a kistérségi busz igénybevételét a Cserépfaluból és 

Bükkzsércről bogácsi iskolába járó gyerekek részére is. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester ismertette, hogy a buszok 2005-ben kerültek beszerzésre és a 

közoktatási társulások részére lettek kiadva. Ez azt jelenti, hogy az egymással társulásban lévő 

közoktatási intézmények közötti közlekedésre használhatók a buszok. Mivel Cserépfalu és Bükkzsérc 

Mezőkövesddel hozott létre társulást, ezért szállíthatja a busz a társulásban résztvevő települések 

iskolái között a gyerekeket.  A Polgármester Asszony elmondta, hogy Verhóczki Sándor volt 

polgármester az elmúlt időszakban kétszer is felvetette a kérdést a Mezőkövesdi Kistérségi Társulás 

ülésén, azonban mindkét alkalommal elutasító döntés született. 

 

Verhóczki György települési képviselő elmondta, hogy azóta a kistérség településein és a 

Társulásban is történtek cserék, ezért érdemes lenne újra felvetni ezt a javaslatot. 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester azt a kérdést tette fel szavazásra, hogy ne kerüljön a 

Mezőkövesdi Kistérségi Társulási ülésre Verhóczki György települési képviselő indítványa. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 
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84/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Elutasítása kistérségi busz igénybevételének 

 

Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem kezdeményezi, hogy ismételten 

kerüljön tárgyalásra a Mezőkövesdi Többcélú Kistérségi Társulás ülésén az iskolabusz 

használatának szabályozása. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

8.) Indítványok, javaslatok 

8.1) Burcsákné Papp Judit kérelme 

       Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester ismertette Burcsákné Papp Judit kérelmét, mely szerint a 

Cserép úti pincesoron található pincéje előtt megépített teraszt szeretné úgy kialakítani, hogy a téli 

időszakban egy zárt, fűthető tér alakuljon ki. A terasz tartóoszlopai közé hőszigetelt nyílászáró 

szerkezetek kerülnének beszerelésre. 

A Polgármester Asszony elmondta, hogy az előtető engedély nélkül épült és az önkormányzat 

tulajdonát képező területre. 

 

Csetneki László települési képviselő a „B” változat elfogadását támogatja, hiszen annak második 

pontja tartalmazza, hogy amennyiben a részletes szabályozási terv hatályba lép, akkor köteles a 

Kérelmező az eredeti állapotot helyreállítani. 

 

Verhóczki György települési képviselő azt kérdezte, hogy milyen bérleti díjat fizetnének ebben az 

időszakban? Szerinte, amíg a szabályozási terv nincs elfogadva, addig ne engedélyezzék ezt a 

téliesítést.  

 

Dr. Képes Ildikó Anna települési képviselő a szabályozási terv hiánya miatt nem tartja jónak ezt a 

mobil építkezést, szerinte a többi tulajdonos pedig igazságtalannak fogja érezni. 

 

Kocsis István települési képviselő elmondta, hogy kivitelezés szempontjából biztosan nem csúnya, 

illetve egy gyorsan elbontható mobil építményről van szó. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 

 

85/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Burcsákné Papp Judit kérelmének támogatása 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja Burcsákné Papp 

Judit, Bogács, Ady Endre u. 6/a szám alatti lakos kérelmét és engedélyezi, hogy 

Kérelmező az Önkormányzat tulajdonát képező területen már felépített teraszt 

hőszigetelt nyílászáró szerkezetekkel zárttá tegye. 

2.) A részletes szabályozási terv hatályba lépésével jelen határozat érvényét veszti. 

Amennyibe a szabályozási terv nem ad lehetőséget Kérelmező által elvégzett 

átalakítási munkára, akkor minden kártérítési igény nélkül köteles az eredeti állapotot 

a szabályozási terv hatályba lépését követően azonnal helyreállítani. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos 
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8.2) Nagyné Kotrás Judit kérelme szemétszállítással kapcsolatban  

       Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy nemcsak ez az egy panasz érkezett, több 

üdülőtulajdonos fordult panasszal az önkormányzathoz szemétszállítással kapcsolatban. A Kérelmező 

leírta, hogy 12 napos késéssel vette meg a zsákokat, amit a Remondis Kft. nem hajlandó elfogadni, így 

a szemétszállítás díjának befizetésére is kötelezi. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal és 2 tartózkodással a következő 

határozatot hozta: 

 

86/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Nagyné Kotrás Judit szemétszállítással kapcsolatos kérelmének támogatása 

 

Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja Nagyné Kotrás Judit 2119 

Pécel, Thököly u. 37. szám alatti lakos kérelmét. Felkéri a Pénzügyi Ügyrendi Bizottságot és a 

jegyzőt, hogy a Képviselő-testület következő ülésére készítsenek javaslatot a települési 

hulladékkal kapcsolatos közszolgáltatásról, valamint a közterületek tisztántartásának 

szabályairól szóló 14/2009.(XII.23.) számú rendelettel módosított 13/2006.(VIII.29.) számú 

rendelet módosítására. 

 

Felelős: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 

Határidő: azonnal, illetve folyamatosan, a Képviselő-testület decemberi ülése 

 

 

8.3) Bükkalja Kőkultúra projekt 

       Előadó: Csendesné Farkas Edit polgármester 

 

Csendesné Farkas Edit polgármester elmondta, hogy az elmúlt időszakban két alkalommal történt 

egyeztetés a több települési önkormányzatot is érintő projekttel kapcsolatban, erre mindkétszer 

Szomolyán került sor. A képviselőknek ki lett osztva ezzel kapcsolatban egy anyag, amely 

látványterveket tartalmaz a projektben résztvevő községek területén. Bogács azért nincs közötte, mert 

községünket eszközökkel támogatnák. A Polgármester Asszony elmondta, hogy több résztvevő is 

jelezte kilépési szándékát, illetve nem biztos, hogy az új testületek mindenütt megerősítik a korábbi 

támogató döntést. Azt javasolta, hogy a testület attól tegye függővé a döntését, hogy mit fog lépni a 

többi testület, illetve a projekt gazda. Amennyiben a projektben résztvevő települések testületei 

megerősítik korábbi döntéseiket, úgy Bogács község testülete is részt vesz a projekt megvalósításában 

és felhatalmazza a polgármestert a nyilatkozat aláírására. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 

határozatot hozta: 

 

87/2010.(XI.11.) számú HATÁROZAT 

 

Tárgy: Felhatalmazás nyilatkozat megtételére az ÉMOP 2.1.1/B-2f-2009-0010 azonosítási számú 

projekten belül megvalósuló fejlesztésekhez 

 

1.) Bogács Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az ÉMOP 2.1.1/B-2f-2009-0010 

azonosítási számú Bükkalja Kőkultura, a Bükk „Déli-kapuja Tematikus út és Turisztikai 

Együttműködés című projektben való részvételi szándékát csak abban az esetben erősíti meg, 

ha a projektben résztvevő partnerek mindegyike megerősíti korábbi döntését, és újabb 

nyilatkozattal kötelezettséget vállalnak a projekt elemek megvalósításához szükséges saját erő 

biztosítására. 



 9 

2.) Az 1.) pontban megfogalmazott feltételek teljesülése esetén Bogács Község Képviselő-

testülete jelen határozatával felhatalmazza a polgármestert a részvételi szándék megerősítését 

tartalmazó nyilatkozat megtételére és aláírására. 

 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal, illetve folyamatos  

 

 

 

Mivel több kérdés és hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a nyilvános ülést bezárta. 

 

K.m.f. 

 

   Csetneki Ernőné                                                                                 Csendesné Farkas Edit 

        jegyző                                                                                                     polgármester 

 

Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 

  Csetneki László                                                                                  Dr. Képes Ildikó Anna 

települési képviselő                                                                                 települési képviselő 

                  

 

 

 

 

 


